

**Nominees For NBNPHA Awards
Presented on Friday, May 29, 2026
NBNPHA Annual Conference
Saint John, NB**

ALEX ARSENEAU VOLUNTEER OF THE YEAR

Demonstrated support, sensitivity, and encouragement for non-profit housing in their community, additional accomplishments in the non-profit housing sector, leadership and initiative within the sector, contribution in raising awareness about housing issues, amount of time and commitment involved in the volunteer work. Nominees must be volunteers with at least 5 years experience on a non-profit housing board.

INNOVATION AWARD

Awarded to an individual who has demonstrated creativity and innovation in the delivery of their volunteer contributions, or creative solutions to affordable housing issues. Examples of this would be actions such as the creation of services within a housing project which enhance quality of life for tenants (adding onsite services such as a hair salon for tenants with mobility issues, or a holiday dinner for those who cannot travel), or amalgamation of projects to ensure viability and sustainability.

GARY GLAUSER LEADERSHIP AWARD

Awarded to an individual, either staff, volunteer, or board member, who has had a significant impact in their role in the non-profit housing sector. This individual is an excellent role model, who inspires others to work creatively and collaboratively. Examples of this could include outstanding volunteer recruitment to the organization, mentorship, or connecting with other existing groups or services to produce efficient and effective results. The individual will also have a track record of promoting a work environment which is respectful and supportive.

LIFETIME ACHIEVEMENT AWARD

The award is to honour board members in non-profit housing organizations and co-operative housing organizations in the province of New Brunswick who have made significant contributions to adequate affordable housing and/or services to their residents for 25 years or more.

2026 New Brunswick Non-Profit Housing Association Award Nomination Form

How to submit a nomination: Nominations may be sent in the form of a written letter demonstrating achievement of the selection criteria listed above. Letters should not exceed 500 words.

How to submit:

Mail to: NBNPHA Awards Committee, Suite 411, 537 Dundonald Street, Fredericton, NB E3B 1X5

Or email: peter@nbnpha-alsblnb.ca

Nominator's Information

Nominator's Name	
Housing Group	
Housing group's mailing address	
Telephone	
Email	
Signature	

Nominee's Information

Nominee's Name (Please ensure spelling is correct and PRINT clearly)	
Housing Group	
Nominee's telephone	
Nominee's email	
Which award are you nominating this person for?	

Please attach a letter which outlines the following:

- Length of service of volunteer
- Community impact of volunteer
- Other volunteer contributions
- How has this volunteer demonstrated innovation or creativity?
- Description of volunteer attributes
- Any other relevant information

**Nominés pour les prix ALSBLNB
Présenté le vendredi 29 mai 2026
Conférence annuelle de l'ALSBLNB
Saint-Jean, N.-B.**

ALEX ARSENEAU BENEVOLE DE L'ANNEE

A fait preuve de soutien, de sensibilité et d'encouragement envers le logement à but non lucratif dans sa communauté, a accompli des réalisations supplémentaires dans le secteur du logement à but non lucratif, a fait preuve de leadership et d'initiative dans ce secteur, a contribué à sensibiliser le public aux questions de logement et a consacré beaucoup de temps et d'énergie à son travail bénévole. Les candidats doivent être des bénévoles ayant au moins 5 ans d'expérience au sein d'un conseil d'administration d'un organisme de logement à but non lucratif.

PRIX DE L'INNOVATION

Décerné à une personne qui a fait preuve de créativité et d'innovation dans le cadre de ses activités bénévoles ou qui a proposé des solutions créatives aux problèmes liés au logement abordable. Il peut s'agir, par exemple, de la création de services dans le cadre d'un projet de logement qui améliorent la qualité de vie des locataires (ajout de services sur place tels qu'un salon de coiffure pour les locataires à mobilité réduite ou un dîner de fête pour ceux qui ne peuvent pas se déplacer) ou de la fusion de projets afin d'assurer leur viabilité et leur durabilité.

PRIX GARY GLAUSER POUR LE LEADERSHIP

Décerné à une personne, qu'il s'agisse d'un membre du personnel, d'un bénévole ou d'un membre du conseil d'administration, qui a eu un impact significatif dans son rôle dans le secteur du logement à but non lucratif. Cette personne est un excellent modèle, qui inspire les autres à travailler de manière créative et collaborative. Il peut s'agir, par exemple, d'un recrutement exceptionnel de bénévoles pour l'organisation, d'un mentorat ou de la mise en relation avec d'autres groupes ou services existants afin d'obtenir des résultats efficaces et efficient. La personne devra également avoir fait ses preuves en matière de promotion d'un environnement de travail respectueux et solidaire.

PRIX D'EXCELLENCE POUR L'ENSEMBLE DE SA CARRIÈRE

Le communiqué de presse annonçant ce prix indiquait : Ce prix vise à honorer les membres du conseil d'administration d'organismes de logement à but non lucratif et de coopératives d'habitation de la province du Nouveau-Brunswick qui ont apporté une contribution significative à la mise en place de logements abordables et/ou de services adéquats pour leurs résidents pendant 25 ans ou plus.

Formulaire de candidature pour le prix de l'ALSBLNB 2026

Comment soumettre une candidature : Les candidatures peuvent être envoyées sous forme de lettre écrite démontrant l'atteinte des critères de sélection mentionnés ci-dessus. Les lettres ne doivent pas dépasser 500 mots.

Comment soumettre :

Envoyer à : Comité des prix ALSBLNB, Suite 411, 537 Dundonald Street, Fredericton, NB E3B 1X5

Ou par email : peter@nbnpha-alsblnb.ca

Informations du nominateur

Nom du nominateur	
Groupe de logement	
Adresse postale du groupe de logement	
Téléphone	
Messagerie électronique	
Signature	

Informations sur les candidats

Nom du candidat (Veuillez vous assurer que l'orthographe est correcte et IMPRIMEZ clairement)	
Groupe de logement	
Le téléphone du candidat	
Email du candidat	
Pour quel prix proposez-vous cette personne ?	

Veuillez joindre une lettre qui décrit ce qui suit :

- Durée de service du bénévole
- Impact du bénévolat dans la communauté
- Autres contributions bénévoles
- Comment ce bénévole a-t-il démontré son innovation ou sa créativité ?
- Description des attributs des bénévoles
- D'autres informations pertinentes